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‘FIJN OM EEN STEENTJE 
BIJ TE DRAGEN AAN  
HET BESTRIJDEN VAN 
DE PANDEMIE’

Florine Guilonard werkt bijna  
een jaar bij het corona crisisteam 
van de GGD in Amsterdam. Ze is 
daarnaast coassistent en studeert 
aan de UvA.

WAT DOE JE PRECIES? ‘Sinds eind maart 2020 
werk ik bij het coronacrisisteam van de 
GGD. Ik had toen veel tijd voor een bijbaan, 
omdat de coschappen waren stilgelegd. 
In het begin had ik verschillende taken. Op 
sommige dagen bezocht ik mensen thuis om 
een coronatest af te nemen; we reden heel 
Amsterdam af. Op andere dagen belde ik 
mensen over de testuitslagen, soms mensen 
die ik zelf had getest. Op dit moment zit ik 
in het belteam en zit ik vooral aan de telefoon 
voor het bron- en contactonderzoek.’

HOE VIND JE HET WERK? ‘Ik vind het heel leuk 
om vanaf het begin meegemaakt te hebben 
hoe de coronabestrijding professioneel is 
opgebouwd. Dat je ziet hoe de pandemie 
wereldwijd wordt aangepakt. Het vraagt 
een enorme flexibiliteit; bijna elke week 
 veranderen de inzichten, de protocollen 
en het overheidsbeleid. Daardoor zijn de 
telefoongesprekken die ik voer elke week 
anders. Wat ik ook leuk vind is het team 
bij de GGD. We werken met veel jonge, 
medisch geschoolde mensen en het is echt 
gezellig. Het werkt verbindend dat we 
samen werken aan het bestrijden van de 
pandemie. Het is fijn om een steentje bij 
te kunnen dragen. Dat geeft me ook het 
gevoel dat ik nuttig ben; vooral in het 
begin toen de coschappen stilstonden.’

HEEFT DE INFECTIEZIEKTEBESTRIJDING JE INTERESSE 
GEWEKT? ‘Tijdens de coschappen kom je 
 nauwelijks in aanraking met artsen maat-
schappij + gezondheid. Alleen tijdens het 
coschap dermatologie heb ik een week 
 meegekeken bij de soapoli van de GGD. Ik 
heb er eigenlijk nog niet over nagedacht of 
ik me hierin zou willen specialiseren. Als ik 
werk zijn er artsen van de GGD aanwezig 
om vragen te beantwoorden. Maar ik heb 
eigenlijk te weinig beeld van wat artsen 
infectieziektebestrijding in hun normale, 
dagelijkse praktijk doen om te kunnen  
zeggen of ik dat werk leuk zou vinden.’

VERDIEN JE GOED? ‘Het verdient absoluut goed. 
Zeker voor studentenbegrippen. Dit is de 
beste bijbaan die ik ooit heb gehad. Dat komt 
ook door onregelmatigheidstoeslagen, waar 
ik blij mee ben nu ik vooral op zondagen 
werk naast mijn coschappen. Tot voor kort 
was de GGD ook heel flexibel en kon ik het 
aantal uren zelf bepalen. Maar binnenkort is 
24 uur per week werken de minimale vereis-
te. Dat lukt niet naast mijn coschappen, dus 
houdt het helaas op voor mij.’  AIS


